
Správa Revíznej komisie Slovenského futsalu  

za obdobie od Konferencie Slovenského futsalu v júni 2013 

Revízna komisia Slovenského futsalu (RK SF) v súčasnom zložení dostala mandát vykonávať svoju 

činnosť na Konferencii SF v júni 2013. Svoju činnosť v zmysle článku 10 Stanov SF vykonávala počas 

doterajšieho obdobia v nasledovnom zložení: 

 Eva Šustrová - Predseda RK SF, 

 Patrik Beer, Miroslav Berzedy, Gabriel Majerník - traja zástupcovia regionálnych združení SF,  

 Ladislav Križan - zástupca SFZ navrhnutý Výkonným výborom SFZ (od 19.10.2013, kedy VV SF 

dostal informáciu o ustanovení L. Križana za zástupcu SFZ v Revíznej komisii SF). 

V zmysle Stanov SF do pôsobnosti RK SF patrí najmä: 

a) kontrolovať činnosť riadenia slovenského futsalu jeho orgánmi,  

b) kontrolovať dodržiavanie predpisov SF, SFZ, UEFA, FIFA a upozorňovať na zistené 

nedostatky, navrhovať opatrenia na ich odstránenie, 

c) kontrolovať finančné hospodárenie s prostriedkami SF, dbať o ich efektívne využívanie v 

súlade so schváleným rozpočtom SF, cieľmi a úlohami SF a predpismi SF, 

d) vykonávať kontroly podľa schváleného plánu a podľa požiadaviek KSF a na základe 

výsledkov kontroly vydávať príslušné rozhodnutia (stanovisko, odporúčanie) k dodržiavaniu 

stanov a ostatných predpisov SF a SFZ, 

e) dať podnet VV SF alebo KSF na zrušenie alebo zmenu rozhodnutia VV SF alebo iného orgánu 

SF, 

f) podávať na požiadanie stanovisko VV SF k dodržiavaniu efektívnosti a adresnosti finančných 

prostriedkov poskytnutých jednotlivým členom SF, 

g) predkladať návrhy na disciplinárne konanie, pozastavenie výkonu funkcie alebo na 

vylúčenie člena zo SF. 

V súvislosti s konaním výročnej Konferencie SF a v súvislosti s ukončeným prvým rokom pôsobenia 

novej RK SF predkladáme Konferencii SF správu o svojej činnosti za uplynulé obdobie. Teší nás, že 

sme prakticky prvá RK SF v dlhej histórii Slovenského futsalu, ktorá svoju činnosť aj skutočne 

vykonávala, predkladala podnety, upozorňovala na nedostatky, predkladala odporúčania, žiadala o 

stanoviská. Predsedkyňa RK SF sa s výnimkou jedného zasadnutia zúčastnila všetkých ďalších 

trinástich zasadnutí Výkonného výboru Slovenského futsalu (VV SF), člen RK SF Ladislav Križan si 

vyžiadal svoju osobnú účasť na 5.zasadnutí, ktorá mu samozrejme bola umožnená. Sme presvedčení, 

že naša činnosť mala, a aj v nastávajúcom období bude mať, pre slovenský futsal zmysel.  

Kontrola plnenia uznesení Konferencie SF z júna 2013 

1. Konferencia SF uložila predsedovi SF povinnosť zaregistrovať nové Stanovy SF schválené na 

Konferencii SF v júni 2013 a zabezpečiť zverejnenie Zápisnice z Konferencie, vrátane všetkých 

správ prezentovaných na Konferencii. Predseda SF J.Totka tieto úlohy splnil v zákonom 

stanovenej lehote, resp. v lehote stanovenej normami SF. Zápisnica s prílohami bola zverejnená 

prostredníctvom oficiálnej webstránky www.futsalslovakia.sk. Zápisnica bola tiež zaslaná 

predsedom štyroch regionálnych združení a generálnemu sekretárovi SFZ, ktorí boli požiadaní o 

jej ďalšiu distribúciu delegátom a ďalším zainteresovaným osobám. 



2. Konferencia SF uložila VV SF povinnosť zahrnúť do činnosti VV SF a ďalších orgánov podnety 

plynúce z rokovania Konferencie SF, pokračovať v rokovaniach s predstaviteľmi SFZ ohľadom 

budúcej úpravy Stanov SF s cieľom ďalšieho priblíženia sa Stanovám SFZ so zapracovaním 

špecifík futsalu, ako aj ohľadom rozvoja ďalších oblastí súvisiacich s problematikou futsalu v SR a 

zabezpečiť zvýšenie informovanosti členskej základne o dianí v slovenskom futsale. RK SF 

konštatuje, že tieto uložené povinnosti boli počas uplynulého obdobia realizované. RK SF z 

vlastných skúseností si dovoľuje konštatovať, že oproti minulosti došlo k výraznej pozitívnej 

zmene v informovanosti orgánov SF navzájom, ako aj v informovanosti futsalovej verejnosti. VV 

SF sa niekoľkokrát na svojich zasadnutiach zaoberal problematikou technického a tým aj 

obsahového skvalitnenia web stránky www.futsalslovakia.sk, a v súvislosti so snahou o zlepšenie 

informovanosti o ligových súťažiach členovia VV SF zaviazali Exekutívu SF hľadať spôsob, ako 

zabezpečiť aspoň minimálne informácie z jednotlivých zápasov 1.SLF, čo bolo riešené v Rozpise 

súťaže. Jednoznačným a nespochybniteľným výsledkom plnenia uloženej povinnosti je 

predložená veľká novela Stanov SF, ktorú VV SF predložil tejto Konferencii na schválenie. Podľa 

informácií z prostredia SFZ sú v Stanovách zapracované všetky pripomienky, ktoré boli v 

minulosti vytknuté, a podľa nášho názoru Stanovy vystihujú aj špecifiká športu v nadväznosti na 

aktuálnu situáciu jeho vývoja na Slovensku. RK SF si dovoľuje na tomto mieste odporučiť 

Konferencii schválenie predložených Stanov. 

RK SF konštatuje riadne splnenie uznesení Konferencie SF z 1.júna 2013. 

 

Kontrola činnosti riadenia SF jeho orgánmi 

Členovia RK SF dôsledne počas celého uplynulého obdobia sledovali činnosti všetkých orgánov SF, či 

už ide o prácu VV SF, alebo o prácu odborných komisií - Komisie pre riadenie súťaží SF (Exekutívy) 

alebo Komisie mládeže SF. V samotnej práci orgánov nie je potrebné konštatovať žiadne závažné 

nedostatky, všetky orgány vykonávali svoju činnosti v súlade so Stanovami SF, Štatútom Komisie pre 

riadenie súťaží, ako aj v súlade s ďalšími známymi internými predpismi a športovými normami SF. 

Všetky zasadnutia boli uznášaniaschopné. Konkrétne konštatovania, závery, odporúčania sú uvedené 

v nasledujúcich analýzach činnosti VV SF a odborných komisií SF. 

Analýza záverov zasadnutí VV SF 

1. Na 1.zasadnutí VV SF 9.7.2013 sa VV SF zaviazal, že žiadosti o finančné náhrady z organizovania 

mládežníckych podujatí regionálnymi združeniami sa budú zasielať až v okamihu, keď bude VV-u 

SF doručená kompletná dokumentácia ohľadom podujatí. RK SF konštatuje, že VV SF toto svoje 

rozhodnutie počas súťažného ročníka dodržiaval, čo malo pozitívny efekt nielen pre finančnú 

disciplínu, ale aj pre futsal v podobe dostatočnej informovanosti o všetkých uskutočnených 

podujatiach. 

2. Na 1.zasadnutí VV SF 9.7.2013 člen VV SF D.Dobšovič predložil návrh nového systému riadenia 

súťaží. Základným nástrojom malo byť zriadenie Komisie pre riadenie súťaží (Exekutíva), ktorá sa 

mala stať priamym riadiacim orgánom vybraných súťaží futsalu na Slovensku. Jej predseda mal 

zabezpečiť zloženie pracovných skupín Exekutívy tak, aby boli odborne pokryté všetky činnosti 

zabezpečujúce riadny a plynulý chod súťaží (najmä športovo-technické konania, disciplinárne 

konania, matričné konania, riadenie rozhodcov a delegátov). RK SF konštatuje, že zriadenie 



odbornej komisie, voľba predsedu Exekutívy M.Kubinca a tiež ustanovenie ďalších členov 

Exekutívy bolo uskutočnené v súlade so Stanovami SF a Štatútom Exekutívy.  

3. Na 1.zasadnutí VV SF 9.7.2013 v súvislosti s konštituovaním nových orgánov riadenia futsalu pre 

ďalšie obdobie sa členovia VV SF dohodli na zverejnení ponuky pre verejnosť prihlásiť sa na 

dobrovoľnú činnosť v komisiách. RK SF konštatuje splnenie tohto pozitívneho kroku v snahe o 

personálne rozšírenie kapacít, avšak na druhej strane sa kriticky stavia k následnému 

nedostatočnému využitiu potenciálu záujemcov; za nezodpovedné považuje najmä 

nezabezpečenie spätnej väzby pre uchádzačov. 

4. Na 1.zasadnutí VV SF 9.7.2013 sa RK SF zaujímala o úhrady platieb rozhodcom a delegátom, ako 

aj refundácií nákladov za organizáciu mládežníckych podujatí počas skončenej sezóny, ktoré 

dovtedy zrealizované. Na základe informácie predsedu J.Totku vznikol problém z dôvodu 

existencie ďalších záväzkov vyplývajúcich z organizovania Kvalifikácie ME a nedostatočného 

financovania zo strany SFZ. Prisľúbil, že tieto záväzky voči vlastným členom SF budú uhradené do 

konca júla 2013 z prostriedkov, ktoré by SF mal dostať z Ministerstva školstva SR. RK SF 

konštatuje, že záväzky boli v sľúbenej lehote uhradené. Súčasne však konštatuje, že problém s 

neskorým uhrádzaním záväzkov otvorený na začiatku funkčného obdobia pretrvával počas 

celého uplynulého obdobia. 

5. Na 1.zasadnutí VV SF 9.7.2013 bol schválený Rozpis súťaží pre súťažný ročník 2013-2014 a padlo 

rozhodnutie odoslať ho klubom, ktoré majú právo účasti v 1.SLF 2013-14 spolu s prihláškami do 

súťaže. RK SF konštatuje splnenie tejto úlohy, no súčasne si dovoľuje konštatovať, že začiatok 

prípravy nového súťažného ročníka až v júli považuje za neskorý. S týmto konštatovaním sa 

priamo na zasadnutí stotožnili aj členovia VV SF a zaviazali sa v budúcnosti riešiť prípravu v 

dostatočnom časovom predstihu. RK SF konštatuje, že pred nastávajúcou sezónou boli základné 

dokumenty už pripravené včas v júni, t.j. ihneď po skončení súťažného ročníka 2013-2014. 

6. Medzi 3.zasadnutím VV SF konaným dňa 24.8.2013 a 4.zasadnutím VV SF konaným dňa 

19.10.2013 bola z neznámych príčin prerušená komunikácia predsedu SF s členmi VV SF i RK SF, 

dokonca aj s členmi pracovnej skupiny pripravujúcej barážové stretnutie play off kvalifikácie o 

postup na ME. Dokonca aj samotné barážové stretnutia s Chorvátskom sa uskutočnili bez 

prítomnosti predsedu SF. Predseda J.Totku v danom období nereagoval na žiadne pokusy o 

komunikáciu, VV SF sa začal zaoberať možnosťou uplatnenia článku 7 odsek 5 Stanov SF o 

poverení výkonom činnosti iného člena VV SF. Nakoniec však sám predseda zvolal 4.zasadnutie 

VV SF, na začiatku ktorého sa ospravedlnil, pričom uviedol ako dôvod osobné problémy. RK SF 

konštatuje nezodpovedný prístup predsedu SF, navyše vo veľmi dôležitom období počas príprav 

dôležitého reprezentačného podujatia, keďže navyše bol členom prípravného výboru. 

7. Na 5.zasadnutí VV SF 16.11.2013 na žiadosť generálneho sekretára SFZ J.Klimenta sa zúčastnil aj 

L. Križan, nový člen RK SF, ktorý prezentoval informáciu SFZ o financovaní futsalu a informáciu  o 

založení občianskeho združenia SF-Bratislava, ktoré malo kontinuálne prevziať riadenie futsalu v 

Bratislave. Následne požiadal o poskytnutie odpovede na list predložený na tomto zasadnutí VV 

SF týkajúci sa identifikácie 4 regionálnych združení pôsobiacich v jednotlivých územných 

oblastiach SR. V tej súvislosti člen VV SF D.Dobšovič informoval, že na danú tému komunikoval s 

L.Križanom mailom 4.11.2013, kde mu danú problematiku vysvetlil. RK SF v  tejto súvislosti 

konštatuje,  že člen RK SF L.Križan ani RK SF inú písomnú odpoveď na list od VV SF nikdy 

nedostali. 

8. RK SF sa na 5.zasadnutí VV SF 16.11.2013 z prezentácie D. Dobšoviča dozvedela informáciu o 

hospodárskych výsledkoch občianskeho združenia Slovenský futsal za účtovné a zdaňovacie 



obdobie hospodárskeho roka od 1. 8. 2012 do 31. 7. 2013. D. Dobšovič súčasne informoval, že v 

súlade s platným právnym stavom bolo daňové priznanie s prílohami predložené v zákonnej 

lehote Daňovému úradu Bratislava, po schválení VV SF v súlade so Stanovami SF bude 

predložená RK SF a bude zverejnená na webstránke www.futsalslovakia.sk a súčasne v súlade so 

Zmluvou medzi SF a SFZ bude predložená SFZ. Takto bola aj formulovaná úloha v uznesení VV SF 

a RK SF na základe vlastných zistení konštatuje, že táto úloha bola riadne splnená. 

9. Predseda SF J. Totka na 5.zasadnutí VV SF 16.11.2013 informoval členov SF, že SF má v 

súčasnosti uzatvorený priamy dlhodobý zmluvný vzťah, okrem SFZ, iba so spoločnosťou Sport 

Marketing Company s.r.o. Bratislava, ktorej predmetom je spolupráca v oblasti marketingových 

a reklamných práv. Člen RK SF L.Križan túto informáciu preveroval a požadoval podklady, pričom 

informáciu zo zistení neskôr predložil ostatným členom RK SF a následne spolu s ďalšími 

zisteniami táto bola prostredníctvom predsedkyne RK SF prezentovaná aj VV-u SF na ich 

6.zasadnutí 19.1.2013. Členovia VV SF sa správou podrobne zaoberali a rozhodli, že k uvedeným 

uzneseniam bude pripravená písomná odpoveď, rovnako ako aj na list pána Križana z 

16.11.2013, ktorý predniesol na 5. Zasadnutí VV SF. VV SF v tejto súvislosti vytkol RK SF, že 

členovia RK SF viacnásobne porušili zákon o ochrane osobných údajov, keď uverejnili osobné 

údaje niektorých osôb. RK SF konštatuje, že okrem ústnych odpovedí niektorých členov VV SF 

nikdy neobdržal písomnú odpoveď na nasledovné témy: 

1. RK SF si dovoľuje zdvorilo požiadať predsedu SF Juraja Totku a členov VV SF bezodkladne 

predložiť písomné znenie (ak existuje, a ak neexistuje písomne potvrdiť, že neexistuje) zmluvy 

o šírení reklamy medzi SF a obchodnou spoločnosťou Pro futsal, s.r.o., ktorej štatutárny 

orgánom je tiež predseda SF Juraj Totka, vzhľadom na fakt, že sa na ňu odvoláva zmluva o 

šírení reklamy medzi obchodnou spoločnosťou Joma sport s.r.o. a obchodnou spoločnosťou 

Pro futsal, s.r.o. z 1.9.2011, v ktorej sa ustanovuje, že Pro futsal, s.r.o. je SF poverený, aby 

zabezpečoval a organizoval pre slovensky futsal objednávanie, dodávky tovaru a 

zabezpečoval a organizoval vykonávanie propagácie a reklamy. 

2. RK SF si dovoľuje zdvorilo požiadať predsedu SF Juraja Totku a členov VV SF, aby bola 

zmluva o šírení reklamy medzi SF a obchodnou spoločnosťou Pro futsal, s.r.o. bezodkladne 

ukončená písomným spôsobom pre existujúci konflikt záujmov, v ktorom sa ocitol predseda SF 

Juraj Totka a člen Výkonného výboru SF Vladimír Škorec ako súčasne dlhoroční spoločníci a v 

prípade Juraja Totku i do dnešných dní štatutárny orgán Profutsal, s.r.o.. 

3. RK SF si dovoľuje zdvorilo požiadať predsedu SF Juraja Totku a členov VV SF, aby bolo 

vlastnícke právo k športovému výstroju značky JOMA pre potreby reprezentačných družstiev 

SR SR A a SR 21 od Joma sport s.r.o. vo výške 22 000 euro s DPH za obdobie roku 2011, vo 

výške 22 000 euro s DPH za obdobie roku 2012 a vo výške 24 000 euro s DPH za obdobie roku 

2013 ako plnenie zo zmluvy o šírení reklamy medzi Joma sport s.r.o. a Pro futsal, s.r.o. z 

1.9.2011, bezodkladne písomnou darovacou zmluvou prevedené z vlastníctva Pro futsal, s.r.o. 

do vlastníctva SF tak, aby z darovacej zmluvy bolo najmä zrejmé o aké hnuteľné veci ide 

(počet, druh, typ a 2 ceny pri dátume zmeny vlastníckeho práva k nim od Joma sport s.r.o. v 

prospech Pro futsal, s.r.o. a pri dátume zmeny vlastníckeho práva k nim ich darovaním SF od 

Pro futsal, s.r.o.) a tieto hnuteľné veci boli riadne zaevidované v účtovníctve SF, najmä v jeho 

peňažnom denníku a knihe zásob, v ktorej budú osobitne vyznačené v súlade s § 20 Opatrenia 

MF SR z 1.12.2010, ktorým sa ustanovujú podrobnosti o postupoch účtovania a podrobnosti o 



usporiadaní, označovaní položiek účtovnej závierky, obsahovom vymedzení niektorých 

položiek a rozsahu údajov určených z účtovnej závierky na zverejnenie pre účtovné jednotky 

účtujúce v sústave jednoduchého účtovníctva, ktoré nie sú založené alebo zriadené za účelom 

podnikania v znení neskorších predpisov. 

4. RK SF si dovoľuje zdvorilo požiadať bezodkladne predsedu SF Juraja Totku a členov VV SF z 

dôvodu existencie príjmu SF zo dňa 29.2.2012 v sume 112 500, euro, ktorý je označený v 

peňažnom denníku SF ako “reklama záloha” a výdavku v ten istý deň dňa 29.2.2012 v sume 

92 500, euro, ktorý je v peňažnom denníku SF ako “LOMEX” a zároveň sú oba evidované na 

bankovom účte SF v peňažnom ústave, o predloženie všetkých písomných zmlúv, objednávok 

a faktúr a iných účtovných, právnych a iných dokladov viažucich sa k tomuto príjmu a výdavku 

a plneniu a protiplneniu, ktoré s ním súvisia. 

5. RK SF si dovoľuje zdvorilo požiadať predsedu SF Juraja Totku a členov VV SF na základe 

podnetu od predsedníčky RK SFZ o písomné vyvrátenie resp. potvrdenie ňou na zasadnutí RK 

vyslovených podnetov o meškajúcich platbách delegovaným osobám na zápasy najvyššej 

slovenskej súťaže vo futsale v sezóne 2013/14 za výkon ich funkcií rozhodcov resp. delegátov 

vrátane zdôvodnenia. 

6. RK SF si dovoľuje zdvorilo požiadať predsedu SF Juraja Totku a členov VV SF z dôvodu 

existencie Notárskej zápisnice medzi SF a Ing. Martinom Grendárom z 5.9.2013, na základe 

ktorej je SF povinný splatiť mu dlžnú sumu 40 297,19 euro do 31.3.2014, bezodkladne o 

písomnú informáciu z akých zdrojov bude táto dlžná suma uhradená vzhľadom na fakt, že 

nemôže byť uhradená z dotácie MŠVVaŠ SR poskytnutej SF v roku 2014 a jej prípadné 

neuhradenie do 31.3.2014 znamená veľmi  vážne riziko pre buducnosť SF v podobe 

vykonateľného exekučného titulu od 1.4.2014. RK SF informuje predsedu SF a členov VV SF, že 

vedenie exekúcie voči SF na základe platnej právnej úpravy neumožní SF čerpať od momentu 

začatia exekučného konania nevyčerpanú časť dotácie od MŠVVaŠ SR za rok 2014, ak bude v 

roku 2014 poskytnutá a do tohto dátumu ešte neuhradená v celej výške na účet SF, až do 

momentu ukončenia exekučného konania. 

7. RK SF si dovoľuje zdvorilo požiadať predsedu SF Juraja Totku a členov VV SF, aby z dôvodu 

transparentnosti, racionalizácie a úspor za vedenie bankových účtov SF, boli bankové účty SF 

existujúce k dnešnému dňu v rôznych bankách postupne zrušené a otvorené iba v jednej 

banke konkrétne v Slovenskej sporiteľni, a.s. ako tzv. transparentné účty (viac 

transparentneucty.sk), najneskôr od nového hospodárského roka od 1.8.2014 v nasledovnej 

štruktúre 1. samostatný účet pre príjmy od klubov súťažiacich v najvyššej slovenskej súťaži vo 

futsale (najmä pre príjmy známe ako tzv. “štartovné”), 2. samostatný účet na príjmy z dotácie 

z Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR (ďalej len “MŠVVaŠ SR) a 3. samostatný 

účet na všetky ostatné príjmy tak, aby samostatný účet výhradne na príjmy z dotácie z 

MŠVVaŠ SR bol bezodkladne zriadený na úvod roka 2014 tak, aby dotácia poukázaná SF z 

MŠVVaŠ SR najskôr na prelome mesiacov január a február 2014, bola poukázaná už na tento 

nový, transparentný účet. 

8. RK SF si dovoľuje zdvorilo požiadať predsedu SF Juraja Totku a členov VV SF, aby aj pod 

hrozbou disciplinárnych opatrení bezodkladne iniciovali zrýchlenie integrácie klubov a v rámci 

nich organizovaných resp. súťažiacich fyzických osôb v najvyššej slovenskej súťaži vo futsale 



resp. v regionálnych futsalových súťažiach organizovaných riadnymi členmi SF do ISSF tak, 

aby bolo ukončené na úrovni min. 2 najvyšších suťaží do 30.6.2014 vzhľadom na fakt, že do 

dnešného dňa predložil všetky potrebné dokumenty SF resp. SFZ iba jeden klub Slovmatic 

FOFO Bratislava. 

9. RK SF si dovoľuje zdvorilo požiadať predsedu SF Juraja Totku a členov VV SF o informáciu, 

ako a kedy chce VV SF riešiť otázku reprezentačných trénerov, keď všetky realizačné tímy boli 

k 31.12.2013 odvolané. 

10. Na VV SF dňa 16.11.2013 sa Ladislav Križan a členovia VV SFZ a ostatní prítomní zhodli na 

viacerých tvrdeniach ohľadom futsalu jeho systému a financovania u nás. Zároveň odznela 

časť tvrdení, ktoré sa považujú skôr za sporové najmä z pohľadu financovnia zo zdrojov SFZ. S 

cieľom minimalizovať tieto na VV SF viacerými osobami prezentované a viaceré asi stále 

sporné a navzájom sa vylučujúce tvrdenia v súvislosti s organizáciou a financovaním futsalu v 

SR, sa Ladislav Križan ako člen RK SF za SFZ ich snažil od 16.11.2013 potvrdiť alebo vyvrátiť. 

RK SF sa preto oboznámila s listom SFZ vypracovaným na jeho podnet, ktorý je podpísaný 

finančným riaditeľom SFZ Branislavom Klikáčom, a je v prílohe tejto zápisnice. List SFZ 

obsahuje informácie o financovaní futsalu v SR zo SFZ vrátane dotácií a príspevkov FIFA a 

UEFA v rokoch 2011, 2012 a 2013, pričom je veľmi podrobný vzhľadom na rok 2013. Podľa 

dodatočných informácií a dokumentov poskytnutých od SFZ na žiadosť Ladislava Križana po 

konaní zasadnutia RK SF a na základe jej priebehu výška každoročného príspevku UEFA v 

poslednom uzavretom hospodárskom roku UEFA (od 1.7.2012 do 30.6.2013) daná SFZ na 

podporu futsalu na základe pravidiel dotačného programu UEFA HatTrick Scheme Yearly 

solidarity payments 2012/13 bola 40 000 euro. Suma 40 000 euro bola rovnaká pre všetky 

ostatné členské krajiny UEFA, ktoré prihlásili do súťaží organizovaných UEFA 2 družstvá (UEFA 

Futsal Cup resp. kvalifikácia o postup na Majstrovstvá Európy vo futsale) okrem Španielska, 

ktoré dostalo v rozhodnom období 60 000 euro za účasť 2 družstiev v UEFA Futsal cup. Suma 

40 000 euro pre SFZ bola poukázaná na účet SFZ z UEFA v priebehu daného hospodárskeho 

roka ako súčasť celej sumy podpory z dotačného programu UEFA HatTrick Scheme Yearly 

solidarity payments 2012/13 zahŕňajúcej i iné jej podprogramy (napr. Coaching Convention, 

Women's football atdˇ.) v dátumoch 27.7.2012, 7.12.2012 a 17.5.2013. Výška jednorázového 

príspevku UEFA v poslednom uzavretom hospodárskom roku UEFA (od 1.7.2012 do 30.6.2013) 

z dôvodu organizovania miniturnaja kvalifikácie o postup na Majstrovstvá Európy vo futsale 

konaného v Bratislave v marci 2013 bola 40 000 euro. Prišla z účtu UEFA na účet SFZ dňa 

19.4.2013 a následne bola celá prevedená na účet SF dňa 26.4.2013. RK SF po diskusii 

poverila svojho člena Miroslava Berzedyho, ktorý je zároveň členom Revíznej komisie SFZ, aby 

do konca januára 2014, zistil informácie o systéme fungovania podpory rozvoja futsalu zo 

zdrojov FIFA a UEFA pre SFZ najmä vzhľadom na celkovú výšku zdrojov poskytnutých SFZ na 

tento účel v minulosti vrátane overenia, či boli skutočne následne použité v danej výške za 

dané účtovné obdobie/a na rozvoj futsalu alebo na iný účel vrátane dátumov, kedy prišli z 

FIFA resp. UEFA na účet SFZ a kedy boli následne použité na úhradu a akých nákladov a aby 

podal ostatným členom RK SF o tom písomne/emailom informáciu.  

RK SF súčasne požiadal, aby z dôvodu transparentnosti a informovania futsalového hnutia 

zverejnili na webovom sídle SFZ a SF do 15 dní od termínu konania prvého VV SF po zverejnení 

tejto zápisnice v januári 2014 opatrenia prijaté VV SF na základe tejto správy RK SF. RK SF 



konštatuje, že toto zverejnenie nebolo realizované a preto uvádza celú zápisnicu v tejto správe v 

plnom znení.  

10. VV SF na 5.zasadnutí VV SF 16.11.2013 sa zaoberal neplnením povinností zo strany regionálnych 

združení "Východ" a "Bratislava" ohľadom riadenia súťaží 2. líg a nariadil im, aby tieto regionálne 

združenia v stanovenom termíne do 5.12.2013 splnili povinnosti spred úvodu príslušnej 2. ligy a 

následne plnili súvisiace povinnosti v zmysle článku A.1. písm. c) Rozpisu súťaží 2013-2014, pod 

následkom vyradenia príslušnej 2. ligy zo štruktúry súťaží SF. RK SF konštatuje, že uvedený 

termín dodržalo bratislavské združenie, regiónu "Východ" bola lehota predĺžená, no ani tá 

nebola zo strany predsedu východoregiónu M.Andora dodržaná, keďže na východe nebola 

druholigová súťaž ani otvorená. Následne na 6.zasadnutí VV SF 19.1.2014 sa VV SF zaoberal 

informáciou Exekutívy, že na oficiálny e-mail Exekutívy poslal M.Andor informácie o konaní 

Region Cup-u 2014, ktorý má byť súčasne považovaný za 2. ligu a súčasne za regionálny pohár, 

kde víťaz získa právo účasti v baráži pre extraligu a prvý s druhým si zabezpečujú účasť 

v Slovenskom pohári. RK SF konštatuje, že v tejto súvislosti prijal VV SF správne stanovisko, keď 

tento turnaj odmietol považovať za druholigovú súťaž. Súčasne však umožnil zástupcom z tohto 

turnaja zúčastniť sa celoslovenskej časti Slovenského pohára. RK SF je názoru, že toto 

rozhodnutie nebolo plne v súlade s rozhodnutiami VV SF a Rozpisom súťaže, avšak v záujme 

rozvoja futsalu tento problém viac nebol otváraný. RK SF odporúča, aby VV SF v budúcnosti 

predišiel takýmto konaniam upravením prípadných výnimiek už v dokumentoch pred začiatkom 

sezóny, o ktoré sa ich následné rozhodnutia budú opierať. 

11. VV SF na 5.zasadnutí VV SF 16.11.2013 definoval termíny pre implementáciu ISSF, t.j. 

predloženie príslušnej dokumentácie klubmi a regiónmi nasledovne - kluby do 15. 12. 2013, 

regióny do 15. 1. 2014, hráči do 31. 1. 2014. Tieto termíny neskôr viackrát upravoval, keďže 

dotknuté subjekty neplnili dané uznesenia. RK SF odporúča v budúcnosti v obdobných prípadoch 

pri neplnení rozhodnutí a uznesení orgánov SF dôslednejší postup s využitím všetkých nástrojov, 

vrátane disciplinárneho konania, na zabezpečenie ich plnenia. 

12. Na 6.zasadnutí VV SF 19.1.2014 sa VV SF uzniesol na uskutočnení výberového konania na posty 

trénerov slovenských futsalových reprezentácií do 19 a 21 rokov. RK SF konštatuje, že toto 

výberové konanie bolo riadne vyhlásené a riadne zverejnené dostupnými prostriedkami. RK SF 

sa zúčastnil aj samotného výberového konania na 7.zasadnutí VV SF 17.2.2014 a konštatuje 

pokojný a regulárny priebeh výberového konania, vrátane hlasovania avyhlásenia výsledkov. 

Udalosti, ktoré nastali po oznámení výsledkov, považuje RK SF za neštandardné a vymykajúce sa 

z pravidiel slušného správania, v niektorých prípadoch hraničiaceho s trestnoprávnymi 

následkami. RK SF konštatuje, že v danom prípade mohli orgány SF dať podnet na disciplinárne 

konanie, keďže išlo o hráčov a členov realizačných tímov slovenských reprezentácií. Aj v tomto 

prípade RK SF odporúča aplikovať dôslednejší postup s využitím všetkých nástrojov, ktoré im 

ponúkajú normy SF a SFZ. 

13. Na 7.zasadnutí VV SF 17.2.2014 člen VV SF J.Hanzel predložil návrh, aby na každé zasadnutie VV 

SF bola predložená Správa o hospodárení s finančnými prostriedkami za uplynulé obodbie od 

posledného zasadnutia VV SF. RK SF v tejto súvislosti vyjadrila námietku voči chýbajúcim 

priebežným informáciám z oblasti finančného hospodárenia SF a kriticky sa vyjadrila ku 

skutočnosti, že tieto infomrácie chýbajú najmä členom VV SF. Predseda SF prijal tento návrh a 

zaviazal sa, že prehľad toku financií bude pripravený pre každé zasadnutie VV SF. RK SF 

konštatuje, že na 8.zasadnutí VV SF 10.3.2013 materiál o financovaní bol predložený, avšak v 

nedôstojnej a hlavne neúplnej podobe. Členovia VV SF a RK SF opätovne požiadali o predloženie 



detailného písomného materiálu o čerpaní finančných prostriedkov a členovia VV SF sa súčasne 

dohodli, že 8.zasadnutie VV SF bude pokračovať v sobotu 15.3.2013 v Žiline tak, aby požadované 

materiály boli v krátkej dobe predložené a problém sa nenaťahoval. VV SF na pokračujúcom 

zasadnutí, ktorého sa však nezúčastnil predseda SF J.Totka, detailne prerokoval aktuálnu 

informovanosť členov orgánov SF a informovanosť členskej základne SF v oblasti dodržiavania 

finančnej disciplíny. Konštatoval, že nie je na patričnej úrovni a po diskusii pristúpil k prijatiu 

dôležitých organizačných opatrení súvisiacich s informovanosťou o finančnej situácii. RK SF 

konštatovala dôležitosť týchto opatrení a s drobnými pripomienkami ich podporila do 

nasledovného znenia: 

1. Dodržiavať Stanovy SF v článku 7, bod 10 a 11 a v Článku 11.  

2. Predkladať na každom zasadnutí VV SF prehľad toku financií (príjmy/výdavky), a to vždy 

od termínu konania posledného VV SF do dňa konania aktuálneho VV SF. Po prvýkrát 

predložiť tento prehľad na najbližšom zasadnutí VV SF dňa 5.4.2014 za obdobie od 

1.1.2014 do 31.3.2014.  

3. Každý štvrťrok dodať spracovateľovi účtovníctva všetky ekonomické podklady na 

zaúčtovanie  

– do 31. 3. 2014 za obdobie 08/2014 – 01/2014,  

– do 15. 5. 2014 za obdobie 02/2014 – 04/2014,  

– do 15. 8. 2014 za obdobie 05/2014 – 07/2014.  

4. Spracovateľ účtovníctva predloží informáciu o zaúčtovaní a jej výsledky VV SF a RK SF, do 

30 dní od dodania podkladov.   

5. VV SF zaväzuje Exekutívu predkladať do 15. každého mesiaca vyúčtovanie skutočných 

nákladov vynaložených za príslušné obdobie na rozhodcov a delegátov.  

RK SF konštatuje, že úloha na 9.zasadnutí 13.4.2014 nebola splnená dostatočne; predložené boli 

iba podklady k zaúčtovaniu od IX/2013 do XII/2013. Požadované informácie o toku finančných 

prostriedkov za uplynulé obdobie neboli predložené, predseda SF J.Totka ústne informoval, že 

na účte SF je k 10.4.2014 suma 4 eurá. Ďalej informoval, že plánovaná 2.splátka záväzku voči 

p.Grendárovi a meškajúce platby rozhodcom budú uhradené do konca apríla 2014. Informoval, 

že v tejto súvislosti má pripravené určité rokovania, o.i. aj s p.Čambalom z MŠVVaŠ SR. V 

súvislosti s meškajúcimi odmenami hráčom za účasť v reprezentácii informoval, že tento 

problém bude riešiť priamo s hráčmi. Odmietol však, aj napriek naliehaniu členov VV SF a RK SF, 

bližšie informovať o týchto rokovaniach a o spôsobe krytia uvedených záväzkov. RK SF považuje 

konanie predsedu SF J.Totku za nezodpovedné a v rozpore so Stanovami SF. J.Hanzel otvoril 

tému abdikácie J.Totku z postu predsedu SF. Na návrh J.Totku sa touto témou mali členovia 

zaoberať na najbližšom zasadnutí VV SF, 29.4.2014 v Žiline, kde predseda SF po krátkom 

príhovore abdikoval a opustil rokovaciu miestnosť, napriek žiadosti zúčastnených, aby zotrval za 

účelom odpovedí na otázky členov VV SF. Vedením SF bol poverený člen VV SF D.Dobšovič a do 

VV SF bol kooptovaný T.Nagy; RK SF konštatuje, že tieto akty sa uskutočnili v súlade so 

Stanovami SF. Po dohode členov VV SF a predsedkyne RK SF sa VV SF dohodol na vykonaní 

interného auditu v SF, týkajúcom sa predovšetkým hospodárenia v poslednom období. 

14. VV SF na 8.zasadnutí VV SF 10.3.2013 sa zaoberal aj správou o porušení disciplíny hráčmi 

reprezentácie SR U-21 počas turnajav Ostrave, ako aj predloženým písomným ospravedlnením 

R.Obermana. VV SF ospravedlnenie zobral na vedomie a akceptoval ho. RK SF sa stotožnila s 

rozhodnutím VV SF, že ostatní hráči, ktorí taktiež hrubo porušili disciplínu a neospravedlnili sa 



(Fedák, Nickler, Červený) majú pozastavené nominácie do reprezentačných výberov až do 

odvolania. Súčasne však konštatuje a odporúča, aby v podobných prípadoch v budúcnosti bol 

posunutý prípad disciplinárnemu orgánu SF ako jedinému orgánu na riešenie disciplinárnych 

priestupkov. 

15. RK SF so záujmom sledovala a sleduje činnosť VV SF súvisiacu s plánovanou Konferenciou SF, 

ktorá podľa Stanov SF sa uskutoční v roku 2014. VV SF na 9.zasadnutí VV SF 13.4.2014 aj za 

prítomnosti regionálnych predsedov diskutovali o prípravných prácach a za hlavný cieľ 

Konferencie SF 2014 stanovili schválenie novelizácie Stanov SF a "zlegalizovanie" riadneho 

členstva 4 regionálnych združení v SF. V tejto súvislosti boli prítomní predsedovia týchto 

regionálnych združení požiadaní, aby v období najneskôr do polovice júna 2014 dôsledne 

pristúpili k prípadnej novelizácii vlastných stanov, príprave vlastných konferencií, príprave 

vlastných delegátov pre celoslovenskú konferenciu, ako aj k projektu registrácie členstva v rámci 

ISSF. D.Dobšovič informoval, že uskutočnil úvodné rokovanie s P.Sepešim, členom VV SFZ za 

legislatvno-právne otázky, ohľadom novelizácie Stanov SF, ktorá bude predložená na schválenie 

Konferencii SF v roku 2014. Informoval, že predmetom diskusie boli predovšetkým témy, ktoré 

SF-u vytkol VV SFZ na ich zasadnutí v septembri 2013 a ktoré by mali byť prioritne predmetom 

úprav v stanovách SF. D.Dobšovič bol VV SF poverený spracovaním novelizácie Stanov SF a po 

prerokovaní vo VV SF ich predložením Legislatívno-právnemu oddeleniu SFZ pred konaním 

Konferencie SF. RK SF konštatuje, že nastavený proces v regiónoch prebiehal, pričom regióny 

"Bratislava", "Stredoregión" a "Západoregión" dotiahli proces až k podaniu prihlášky za člena SF. 

"Východoregión" ku dňu spracovania tejto správy nemal proces dotiahnutý do tohto štádia. RK 

SF tiež konštatuje, že Stanovy SF boli v zmysle uvedených cieľov pripravené a predložené nielen 

SFZ, ale aj širokej verejnosti. RK SF konštatuje, že VV SF urobil všetky úkony spojené s prípravou 

konferencie tak, ako to vyžadujú normy SF. 

16. Od 11.zasadnutia VV SF 16.5.2014 viedol zasadnutia VV SF poverený člen D.Dobšovič. RK SF 

konštatuje, že zasadnutia boli riadne pripravené, svojim obsahom napĺňali deklarované zámery, 

výstupy zo zasadnutí boli riadne predkladané a zverejňované. Hneď na svojom prvom zasadnutí 

D.Dobšovič predložil návrh, aby na Konferencii SF boli uskutočnené "doplňujúce" voľby na 

predsedu SF na zostávajúcu časť funkčného obdobia, s čím sa VV SF aj RK SF stotožnili, hoci 

doterajšie znenie Stanov SF takýto inštitút nevyžadoval. 

17. Na 12.zasadnutí VV SF 12.6.2014 D.Dobšovič prezentoval výsledky prebiehajúceho auditu, na 

vykonaní ktorého sa VV SF a RK SF dohodli po abdikácii J.Totku. Konštatoval, že SF sa z pohľadu 

ekonomického riadenia nachádza v krízovom režime, nakoľko výška neuhradených záväzkov voči 

dodávateľom, hráčom a rozhodcom na jednej strane nezodpovedá informáciám predkladaných 

VV SF zo strany bývalého predsedu SF a na druhej strane výška záväzkov spolu s nevyhnutne 

potrebnými prostriedkami na pripravované športové akcie (akademické majstrovstvá sveta) 

značne prevyšuje plánované finančné príjmy najbližšieho obdobia. VV SF sa zaoberal vopred 

predloženými informáciami ohľadom v minulosti uhradených dodávateľských faktúr, 

realizovaných kompenzácií medzi SF a M.Grendárom, neuhradených faktúr z hľadiska 

oprávnenosti ich vystavenia, zistených ústnych prísľubov a dohôd J.Totku, vyúčtovaniami 

nákladov na jednotlivé podujatia, neuhradenými záväzkami voči hráčom, rozhodcom a 

delegátom, pohybmi na bankových účtoch. VV SF konštatoval netransparentný a nezodpovedný 

prístup zo strany bývalého predsedu, odmietol sa zaoberať akýmikoľvek ďalšími dnes 

neznámymi a v budúcnosti zistenými ústnymi prísľubmi J.Totku a stotožnil sa s návrhom 

súčasného predsedu o nevyhnutnosti konsolidácie nielen finančných tokov, ale aj samotnej 



transparentnosti ekonomického riadenia organizácie. VV SF na návrh povereného predsedu s 

okamžitou platnosťou zrušil všetky v súčasnosti existujúce známe i neznáme normy SF 

organizačného a ekonomického charakteru s tým, že postupne budú pripravené nové normy tak, 

aby organizácia bola riadená novým transparentným a ekonomicky zrozumiteľným spôsobom. 

VV SF sa stotožnil s návrhom povereného predsedu SF, že je nutné preveriť ekonomickú 

výhodnosť všetkých súčasných dodávateľských vzťahov a na základe prieskumu trhu pripraviť 

nové ekonomicky výhodnejšie podmienky fungovania SF. VV SF na návrh predsedu schválil 

zrušenie bankového účtu v UniCredit banke, ktorý je dlhodobo nevyužívaný a sú zbytočne 

vynakladané prostriedky na jeho udržiavanie. RK SF sa na základe dostupných informácií 

absolútne stotožnila s navrhovanými opatreniami a považuje ich za nevyhnutné pre ďalšie 

obdobie; konštatovala absolútnu legitímnosť všetkých krokov.  

18. Na 12.zasadnutí VV SF 12.6.2014 boli členovia VV SF a predsedkyňa RK SF oboznámení s 

návrhom nového znenia zmluvy o spolupráci medzi SF a SFZ. RK SF konštatuje, že v súlade s 

uzneseniami VV SF bol v dohodnutom termíne návrh zmluvy predložený SFZ na 

pripomienkovanie. 

RK SF konštatuje, že členovia VV SF v prevažnej miere plnili svoje uznesenia v stanovených 

lehotách. Sú však aj prípady, kedy uznesenia neboli včas splnené a bola posunutá, resp. 

viacnásobne posúvaná, ich lehota splnenia, ale i prípady uznesení, ktoré neboli splnené vôbec. RK 

SF nepovažuje tieto pochybenia za závažné. RK SF súčasne konštatuje, že od 11.zasadnutia VV SF 

žiadny problém nevznikol. RK SF vyčíta VV SF, že umožnil predchádzajúcemu predsedovi SF 

J.Totkovi konať v niektorých hospodárskych prípadoch v rozpore so Stanovami SF. RK SF súčasne 

berie na vedomie snahu členov VV SF o nápravu daného stavu už počas dlhšieho obdobia a plne sa 

stotožňuje s opatreniami uskutočnenými po internom audite, ktoré bude naďalej dôsledne 

monitorovať. RK SF touto cestou žiada predsedu SF, ktorý bude zvolený do funkcie v doplňujúcich 

voľbách, o riadnu spoluprácu v uvedenej oblasti konsolidácie organizácie. 

 

Analýza záverov z konaní odborných komisií 

1. Na 4.zasadnutí VV SF 19.10.2013 sa po prezentácii správy Exekutívy SF členovia VV SF kriticky 

vyjadrili k neplneniu uznesenia VV SF súvisiaceho so schválením nominačného listu rozhodcov 

pre sezónu 2013-2014. Exekutíva SF nepostupovala v zmysle tohto uznesenia, keď na zápasy 1. 

SLF delegovala rozhodcov Gajdošíka a Havrilu, hoci podľa uznesenia VV SF mali byť títo 

rozhodcovia delegovaní až po úspešnom absolvovaní niekoľkých zápasov v nižších a v 

juniorských súťažiach. VV SF vtedy vyzval členov všetkých ním zriadených odborných komisií na 

riadne a dôsledné dodržiavanie uznesení VV SF ako najvyššieho riadiaceho orgánu. RK SF sa 

stotožnila s touto výzvou a v tejto súvislosti konštatovala nedodržanie rozhodnutia VV SF; 

odporučila predsedovi Exekutívy zabezpečiť dôsledné plnenie povinností vyplývajúcich zo Stanov 

SF, Štatútu exekutívy, či iných noriem SF a SFZ. 

2. V rámci 4.zasadnutia VV SF D. Dobšovič tiež konštatoval, že z Exekutívy odstúpil člen J. Ruža, 

pričom Exekutíva nenavrhla v tej dobe jeho nahradenie. VV SF túto informáciu zobral na 

vedomie. RK SF v tejto súvislosti odporučila, aby Exekutíva opätovne prostredníctvom VV SF 

vyzvala kluby 1. SLF, aby v súlade so Štatútom Exekutívy doplnili svojich zástupcov do tohto 

riadiaceho orgánu; kluby doplnili svojich zástupcov do riadiaceho orgánu až po skončení 

súťažného ročníka. 



3. RK SF sa zaoberala podnetom klubu MFK Tupperware Nové Zámky v súvislosti so starším 

prípadom neoprávneného štartu hráča tohto družstva v zápase 1.kola 1.SLF, kontumáciou a 

rozhodnutím Exekutívy o kontumácii výsledku dosiahnutého na ihrisku. Napriek postoju 

niektorých členov RK SF v tom zmysle, že daný podnet nepatrí do pôsobnosti RK SF, predsedkyňa 

RK SF sa o tento prípad zaujímala a uskutočnila dôslednú analýzu všetkých úkonov vykonaných v 

danom prípade. Keďže jej kolegovia nekomunikovali, v mene RK SF prezentovala družstvu 

Nových Zámkov názor, že všetky uskutočnené úkony, konania a rozhodnutia boli v súlade so 

všetkými športovými normami SF. RK SF súčasne odporučila družstvu Nových Zámkov, aby v 

budúcnosti využili všetky možné opravné prostriedky, keďže v danom prípade Nové Zámky 

nevyužili možnosť podať podnet VV-u SF na preskúmanie tohto rozhodnutia. 

RK SF konštatuje, že všetky závery odborných komisií boli v súlade so všetkými normami, ktorými 

sa v súčasnosti riadi SF. RK SF konštatuje, že informovanosť futsalovej verejnosti z týchto orgánov 

je prostredníctvom úradných správ a správ o činnosti na dobrej úrovni.  

 

Kontrola hospodárenia SF 

1. RK SF počas celého obdobia monitorovala všetky dostupné informácie ohľadom finančnej 

situácie a finančného riadenia SF. V novembri 2013 po prvýkrát upozorňovala členov VV SF na 

vysporiadanie si vzťahov s rozhodcami a delegátmi, keďže RK SF obdržala informácie o neplnení 

záväzkov voči týmto osobám. RK SF v tejto súvislosti v spolupráci s členmi VV SF zistila, že 

finančné prostriedky, ktoré kluby 1.SLF uhradili ako príspevok na činnosť klubu v zmysle rozpisu 

súťaže, boli použité na úhradu iných starších záväzkov z dodávateľských vzťahov. RK SF v tejto 

súvislosti konštatovala nezodpovedné a svojvoľné konanie predsedu SF a odporučila pripraviť 

také opatrenia, aby finančné prostriedky klubov boli využívané iba na tie účely, na ktoré sú 

prioritne určené. RK SF konštatovala vážne porušenie zásad finančnej disciplíny, keď prostriedky 

finančnej zábezpeky klubov boli čiastočne použité na úhradu záväzkov. 

2. RK SF od novembra 2013 zvýšila záujem o informovanosť vo finančnej oblasti, no VV SF 

nedokázal vždy dostatočne vyjsť v ústrety v predkladaní informácií. Najmä zásluhou zvýšenej 

aktivity niektorých členov VV SF sa postupne situácia menila a zlepšoval sa prístup k podkladom. 

Od abdikácie J.Totku z postu predsedu už nebol žiadny problém so získaním akýchkoľvek 

hospodárskych podkladov. 

3. RK SF sa v júni 2014 oboznámila s výsledkami interného auditu, z ktorého bola zrejmá vysoká 

miera zadĺženosti organizácie, a to v rozpore s dovtedajšími tvrdeniami predsedu SF. K najväčším 

záväzkom patrili záväzky z dodávateľských vzťahov, záväzky voči hráčom  A-reprezentácie, 

záväzky voči p.Grendárovi a záväzky voči rozhodcom a delegátom. RK SF odporučila VV SF 

minimalizovať výdavky nasledujúceho obdobia. RK SF spolu s povereným predsedom 

konštatovali aj viacero "zvláštnych" kompenzácií, či viacero fakturácií, ktoré nezodpovedali 

skutočnosti a ktoré SF v žiadnom prípade nemohol spotrebovať. Niektoré prípady sa podarilo dať 

do súladu, k niektorým padlo rozhodnutie VV SF o neuhradení, avšak väčšina prípadov už bola 

po úhrade predchádzajúcim predsedom. RK SF bude aj naďalej sledovať proces ozdravenia 

finančného riadenia. 

4. RK SF počas svojho doterajšieho funkčného obdobia monitorovala skončenie dvoch účtovných 

období. RK SF sa na 5.zasadnutí VV SF 16.11.2013 z prezentácie D. Dobšoviča dozvedela 

informáciu o hospodárskych výsledkoch občianskeho združenia Slovenský futsal za účtovné a 



zdaňovacie obdobie hospodárskeho roka od 1. 8. 2012 do 31. 7. 2013, o vykonaní účtovnej 

závierky a podaní daňového priznania. SF v uvedenom období pri príjmoch 247 117 eur 

hospodáril s účtovnou stratou 10 383 eur, pričom ako najväčší problém sa k termínu účtovnej 

závierky javil objem záväzkov vo výške cca 47 800 eur spôsobených podľa informácie vtedajšieho 

predsedu SF najmä organizáciou jednej zo skupín Kvalifikácie na ME 2014. RK SK konštatuje, že 

tieto informácie súhlasia so skutočnosťou. 

RK SF konštatuje, že občianske združenie Slovenský futsal na základe predloženej účtovnej 

závierky v účtovnom období od 1.8.2013 do 31.7.2014 hospodárilo s príjmami 223 221 eur a 

výdavkami 215 745 eur. Organizácia k termínu účtovnej závierky eviduje záväzky vo výške 67 763 

eur, z toho 30 600 eur na pôžičkách, 36 215 eur na záväzkoch voči dodávateľom, hráčom, 

rozhodcom, delegátom, zvyšok je saldo splátok lízingu. RK SF odporúča nastaviť hospodárenie 

najbližšieho obdobia tak, aby príjmy presahovali sumu výdavkov s cieľom zabezpečiť pokrytie 

existujúcich záväzkov. 

RK SF kontrolovala dodržanie účtovných zásad podľa zákona o účtovníctve a konštatuje bezchybné 

spracovanie. 

RK SF konštatuje správnosť účtovania a riadne plnenie si zákonných povinností súvisiacich s 

podaním daňového priznania a vykonaním účtovnej závierky. Na druhej strane konštatuje v 

mnohých prípadoch nehospodárne a netransparentné nakladanie so zverenými finančnými 

prostriedkami. Do účtovníctva sa dostávali podklady, ktoré zrejme z dôvodu zle nastaveného 

systému riadenia neboli dostatočne odkontrolované v rámci obehu účtovných dokladov. Zo strany 

predchádzajúceho predsedu SF išlo o vážne pochybenia a obchádzanie Stanov SF, ktoré však 

súčasný VV SF dokázal postupne eliminovať. RK SF konštatuje, že po abdikácii predsedu SF J.Totku 

sa situácia absolútne zmenila a od mája 2014 sú všetky hospodárske konania v súlade nielen so 

Stanovami SF, ale aj s bežnými pravidlami riadneho hospodárenia neziskovej organizácie. RK SF 

odporúča VV SF prijať kompletnú smernicu o hospodárení s popisom všetkých hospodárskych 

vzťahov. RK SF odporúča pokračovať v konsolidačných opatreniach nielen v oblasti minimalizácie 

nákladov, ale najmä v oblasti dodržiavania stanovených organizačných opatrení zabezpečujúcich 

transparentný obeh účtovných dokladov.  

Mgr. Eva Šustrová 

predseda RK SF 


